
 
Zápis č. 2/2014-16 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 2. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.2.2014

 

Přítomni:  dle prezenční listiny
Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Pavelka, doc. Čiháková, Ing. Vlasák 
 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Schválení návrhu proděkanů fakulty pro nové funkční období 
3. Schválení návrhu na doplnění disciplinární komise fakulty  
4. Informace z jednání pedagogické komise (Ing. A. Jíra, Ph.D.) 
5. Informace z jednání technické komise (Ing. M. Chalupa) 
6. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek.  
 
Bod 2.  Projednání návrhu proděkanů fakulty pro nové funkční období 
 

Doc. Košatka seznámil členy AS s návrhem paní děkanky na sestavu proděkanů 
pro nové funkční období: 
- prof. Ing. Jiří Máca, CSc., proděkan pro pedagogickou činnost 
- doc. Ing. Iva Čiháková, CSc., proděkanka pro rozvoj fakulty 
- prof. Ing. Petr Hájek, CSc., proděkan pro vědeckovýzkumnou činnost 
- prof. Dr. Ing. Karel Pavelka, proděkan pro zahraniční styky 
- prof. Ing. arch. Tomáš Šenberger, proděkan pro výstavbu  
 
Doc. Košatka navrhl projednání týmu proděkanů jako bloku a nikoli po jménech. 
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0. 
 
AS FSv souhlasně projednal návrh paní děkanky na sestavu proděkanů pro nové 
funkční období. 
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 3.  Schválení návrhů na doplnění disciplinární komise fakulty 
 

Doc. Košatka seznámil členy AS s návrhem na doplnění disciplinární komise 
fakulty. Současní členové Ing. Máca a Ing. arch. Kašpar již nejsou členy 
studentské komory, proto je potřeba zvolit nového člena a náhradníka. 
Návrh: 
- jako členka komise Ing. Kateřina Šefčíková 
- jako náhradník Ing. Lukáš Velebil 
 
Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0. 
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Bod 4.  Informace z jednání pedagogické komise (Ing. A. Jíra, Ph.D.) 
 

Doc. Košatka požádal Ing. Jíru o shrnutí průběhu jednání pedagogické komise. 
Diskutoval se způsob zapisování studentů do rozvrhu a možnost zrušení kroužků. 
Ing. Cajthaml způsoby zápisu zjišťoval na VIC. Problematické je současné 
vypisování zkouškových termínů. Dále se projednávalo zvýšení počtu kreditů u 
bilaterálních dohod a jak přistupovat ke studentům se specifickými potřebami. 
Pedagogická komise diskutovala také systém státních závěrečných zkoušek. 
Doc. Košatka vyzval studentskou komoru k organizaci ankety ohledně možnosti 
zrušení kroužků do cca 14 dní. Proběhla diskuze na téma organizace a obsahu 
ankety. Konkrétní návrh znění anketní otázky bude projednán s prof. Mácou. 
Prof. Máca komentoval výhody a nevýhody různých možných systémů zápisu do 
KOSu, úpravu státních závěrečných zkoušek, souběh zkouškových termínů a 
počet povinných kreditů u bilaterálních dohod.  
Diskutovalo se o uznávání předmětů. 
Prof. Máca AS informoval, že studenti se speciálními potřebami se musí registrovat 
na CIPS, které jasně stanoví, jak by se ke studentovi mělo přistupovat. Fakulta 
bude akceptovat pouze toto stanovisko. 
Pedagogické výkony související s oddělením SZZ budou zahrnuty do metodiky 
pedagogického výkonu kateder. 

 
Bod 5.  Informace z jednání technické komise (Ing. M. Chalupa) 
 

Zápis z jednání technické komise byl senátorům zaslán. Ing. Chalupa shrnul 
témata probíraná na komisi: rekonstrukce výtahů budovy A, čítárna v atriu. 
Proběhla diskuze na téma možností využití současné čítárny. 
 

Bod 6.  Různé 
 
K. Pavlová otevřela otázku zveřejňování průběhu jednání AS. Ing. Máca 
informoval, jak toto řeší AS ČVUT. Debatovalo o problematice zveřejňování 
projednávaných témat. 
Ing. Šefčíková shrnula průběh prvního setkání SKAS. Přišla s návrhem vydávat 
časopis SKAS. Doc. Košatka požádal SKAS, aby toto projednala. Proběhla 
rozprava.  
Doc. Košatka vyzval senátory k neoficiálnímu setkání. 
 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 26. 3. 2014 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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